
Zápis
z č|enské schůze Bytového družstva Machuldova 597, konané dne 30.4. 20]-9 v družstevní

místnosti (původně sušárna vchodu Machu|dova 597\

Přítomni: 1.9 č|enů družstva d|e prezenční|istiny

Program: 1-/ Kontro|a přítomnosti a usnášeníschopnosti

2/Zpráva o činnosti představenstva od minu|é č|enské schůze

3/Zpráva o hospodařenídružstva za rok 20L8 a p|án na rok 2019

4/ Lpráva kontro|ní komise a vyjádření k účetní závěrce

5l Úprava p|ateb od členů družstva

6/Zmény v č|enské zák|adně

7 / Vo|ba orgánů druŽstva

B/ Různé (diskuse, dotazy, podněty)

9/ Návrh usnesenía jeho schvá|ení

L0/ 7ávěr

1./ Předsedkyně družstva zahájila členskou schůzi v 19,05 hod. Po provedené prezenci bylo
konstatováno, že je přítomno z celkového počtu 34 č|enů družstva ]-9 č|enů, takže je č|enská schůze
schopná usnášení. Poté by|o h|asováno o navrženém programu, Pro h|asovaIi všichni přítomní
č|enové.

2/ Paní Ruter|ová přednesIa zprávu o činnosti představenstva od minu|é č|enské schůze. Ve své

zprávě uved|a opravy a akce, které byly provedeny v předchozím období.

Na pos|ední č|enské schůzi by|y vyč|eněny finanční prostředky ve výši 1.0.000,- Kč pro případnou

spoIečnou úhradu nák|adů na právní s|užby v souvis|osti s očekávanými spory s deve|opery. Do

současné doby neby|o nic z této částky čerpáno, a proto představenstvo navrhlo převést tyto

finanční prostředky do da|šího období.

Předsedkyně družstva dá|e uved|a, že v roce 20t7 by|a č|enskou schůzízrušena po|ožka fondu oprav

a ost.s|užeb, a nyní představenstvo navrh|o zrušit od !,7. 2019 pos|ední po|ožku ve výši 300,- Kč,

která je pro všechny byty č|enů družstva stejná a je určena na vyna|ožené nák|ady spojené se
správou domu. Představenstvo proto navrhlo č|enské schůzi zrušenípop|atku.ostatnís|užby ve výši

300,- Kč na dobu jednoho roku až do doby, kdy by z nějakého důvodu by|o nutné vybírat zá|ohy na

větší opravu či investici.

Přítomníč|enové by|i informováni o rozhodnutí představenstva s navýšením nájemného neč|enům

družstva o t5 %,



Předsedkyně ve své zprávě informova|a č|enskou schůzi o Žádosti paníJany Martinkové o ukončení
č|enství v představenstvu a poděkova|a paní Martinkové za její 1-2 ti |eté působení a činnost

v představenstvu. Dále předsedkyně družstva vyzdvihIa dobrou práci a aktivitu č|enů kontroIní

komise.

3/ Dalším bodem programu by|a zpráva o hospodaření družstva za rok 2018 a p|ánem roku 2019'

Předsedkyně druŽstva seznámi|a přítomné č|eny s jednotlivými po|ožkami hospodaření, stavem

peněžních prostředků na účtech a v pok|adně. Členská schůze by|a seznámena s účetnízávěrkou za
rok 2018 a podaným daňovým přiznáním za rok 201-8 s návrhem, že zisk ve výši 48.506,1-3 Kč bude
převeden do da|šího období.

Paní Ruterlová seznámi|a přítomné č|eny družstva s návrhem p|ánovaných oprav a hospodařením
pro |etošnírok.

Vzh|edem k evidenci nedop|atku nájemného zaužívání NP p'Houdou ve výši 8.189,- Kč z roku 2004,

kdy se jedná o p|ně odepsanou poh|edávku, navrhlo představenstvo č|enské schůzi její vyřazení
z účetní evidence.

Naproti tomu evidovaný závazek z vyúčtování s|užeb roku 2008 p. Vávrovi ve výši 6.269,- Kč, který

neby|o možné dosud vyp|atit z důvodu převodu družstevního podí|u a neudání adresy, navrh|o

představenstvo rovněž vyřazení výše uvedeného závazku z účetní evidence.

a/ Dá|e by|a č|enská schůze seznámena s provedenou kontro|ou účetních dok|adů za minu|ý rok.

Kontrolní komise konstatova|a, Že provedenou kontro|ou neby|y zjištěny žádné nedostatky a

doporuči|a členské schůzi schvá|ení účetní závěrky za rok 2018.

5l Paní Ruterlová seznámiIa přítomné č|eny družstva se změnami v č|enské zák|adně od minu|é

č|enské schůze.

6/ Předsedkyně družstva informova|a č|enskou schůzi o současném složení představenstva a

kontro|ní komise. Vzh|edem k uvo|něníz funkce paníJany Martinkové je nutné zvolit na da|šívolební

období nové představenstvo a kontro|ní komisi. Jako nového č|ena navrhlo představenstvo paní

StanisIavu Hermanovou. Všichni ostatníč|enové představenstva a kontrolní komise kandidují znovu.

7/ Nás|edně probíha|a diskuse, týkající se zejména p|ánované výstavby na sídlišti Kamýk. Dá|e

upozorňovaIi někteří přítomní č|enové na nevhodné chování některých byd|ících v domě, zejména

vyhazování různých předmětů z oken či nepořádku v domě. Da|ší dotaz by| oh|edně převodu bytů

do v|astnictví. Předsedkyně konstatova|a, že dotazy a následně dotazníky č|enům oh|edně převodů

bytů v mínulosti by|y provedeny dvakrát a nikdy neby| dostatečný zájem o převody bytů do

v|astnictví. Uvedla, že nejvýhodnější a nejIevnější způsob je družstevní bydIení, nicméně

představenstvo dotazníky připravía předá je č|enům.

Dá|e by|o přistoupeno k h|asovánío návrhu usnesení:

Č|enská schůze, konaná dne 30.4' 2019 schvaIuje:

L/Zprávu o činnosti představenstva a souh|asís jeho postupem

2/ Zprávu o hospodaření za rok 2018

g/ Účetnízávěrku roku 2018 s tím, že zisk ve výši 48.506,13,- Kč za rok 2018 bude převeden do

dalšího období'



a/ P|án hospodařenína rok 201.9

5/ Návrh představenstva na zrušenípop|atku-ost.s|užby ve výši 300,- Kč od L'7,2ot9 za každý byt
č|ena družstva na dobu jednoho roku

6/ 7právu kontroIní komise

7/ Č|enská schůze převádí částku 1-o'ooo,- Kč k event. čerpánído da|šího obdobía zmocňuje
představenstvo k případnému použitítěchto finančních prostředků k úhradě části nák|adů

vyna|ožených na odborné zastupovánív případných sporech s deve|opery při záměrech
zahušťovánísídIiště Kamýk. o čerpánítěchto finančních prostředků bude představenstvo
informovat vždy na nejbIižšíč|enské schůzi.

8/ Č|enská schůze souhlasís vyřazením z účetní evidence pIně odepsané poh|edávky z roku 2004 -
nedop|atek nájemného za užívání NP p. Houdou Ve výši 8.189,- Kč.

9/ Členská schůze souh|asís vyřazením prom|čeného závazku z účetníevidence - nevyplacený
přep|atek z vyúčtovánís|užeb za rok 2008 p. Vávrovi ve výši 6'269,- Kč'

10/ Č|enská schůze bere na vědomízměny v č|enské zák|adně

11/ Č|enská schůze souh|así s vyp|acením mimořádných odměn č|enům kontro|ní komise ve výši

5.000,- Kč /čisté mzdvl'

12/ Č|enská schůze bere na vědomí ukončení č|enství v představenstvu paní Jany Martinkové ke

konci vo|ebního období, která již na da|šívo|ebníobdobí kandidovat nebude a souh|asís dop|něním
nového člena představenstva paní Stanis|avou Hermanovou.

13l Č|enská schůze vo|í na období |et 2019-2021'

představenstvo d ružstva ve složení:

Květa Ruter|ová _ předsedkyně představenstva

Petr Dias _ místopředseda představenstva

Stanislava Hermanová - č|en představenstva

kontrolní komisi ve s|ožení:

Ing. MichaI Michá|ek - č|en kontro|ní komise

Ing. Micha| Široký - č|en kontro|ní komise

MichaI V|adyka - člen kontrolní komise

Pro přijetíkaždého č|ena představenstva a kontrolníkomise h|asova|o všech Loo% přítomných

č|enů družstva.

Pro přijetí jednot|ivých bodů usneseníh|asova|i všichni přítomníč|enové družstva, proti neh|asovaI

nikdo z členů, nikdo se rovněž nezdrže| h|asování.

ZapsaIa: Květa auter|ová 1/

fil


